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Protokół z XLIII zebrania Rady Osiedla. 

które odbyło się w dniu 2 września 2020 roku · 

1. Otwarcie zebrania, stwierdzenie kworum (lista obecności zal. nr 1). Zebranie 

otworzyla przewodnicząca Pani Ewa Buzo -Dziedzic. 

2. Omówiono aktualne problemy osiedla, m.in. naprawę dziur w asfalcie na ulicy 

Krasickiego, sprawę bezdomnego mieszkającego w namiocie nad Kanałem 4liwickim, 

sprawę zakupu nowych stołów i krzeseł do domu kultury w Kłodnicy. 

3. Przeanalizowano odpowiedź Sekretarza Miasta ws zmiany statutu osiedla . Ustalono 

jeden wspólny wniosek zmiany w statucie, a mianowicie: "wybory powinny być tylko do 

rady osiedla 15-tu o~ób, a wyboru przewodniczącego i pozostalych czlonków zarządu osied la 

dokonuje rada osiedla spośród siebie lub pozostałych mieszkańców osiedla" . Zobligowano 

Przewodniczącą do przekazania tego wniosku odpowiednIemu wydziałowi Urzędu 

Miasta. 

4. Przedyskutowano wspólnie sprawę propozycji Rady Osiedla do budżetu miasta 

KędZierzyn-Koźle na rok 2021. Podjęto w tej sprawie odpowiednią uchwałę. 

5. Ustalono plan wydatków Rady Osiedla na rok 2021. Podjęto w tej sprawie 

odpowiednią uchwałę . 

6. W związku ze zbliżającym się 'końcem kadencji Rady Osiedla, postanowiono 

zorganizować uroczyste spotkanie podsumOWUjące całą kadenCję Rady Osiedla, na 

które zwyczajowo zaprasza ·się przedstawicieli organizacji z terenu osiedla Kłodnica, 

współpracujących przez cały okres kadencji z Radą Osiedla. Nie ustalono jeszcze 

konkretnej daty spotkania. Organizację powierzono Zarządowi Osiedla. Podjęto w tej 

sprawie odpowiednią uchwałę . 



7 . . Ustalono, iż następne zebranie Rady Osiedla odbędzie się w dniu 7 października 

2020r. 
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